
Referat fra møde i afdelingsbestyrelsen afdeling 20. 
torsdag 7/3-2019 kl. 16.30-18.30 

 
Deltagere:  
 
Niels Trolle  
Lars Ejby  
Annette Rothmann 
Sofie Astrid Broe 
 
Afbud fra 
Pia Andersen  
 
 
 
 

Dagsorden Beslutninger 

1. Godkendelse af dagsorden 
 

Godkendt. 

2. Opfølgning på referat fra 16/1 2019 
 

 

3. Opfølgning på Gårdvandring forår 
2018  
1. Belægning ud for 35 G  
2. Kanter ved træer ved række 43 
3. Fugt i skure 

 
 

1. Fortsat uløst, Bruno er rykket 
mandag. 

2. Er løst. 
3. Fortsat ikke løst, der laves forsøg 

med yderligere tagpap på 45G 
4. Vi ønsker ten ved skurene ved 35 G 

da Hede Danmark kører over 
græsset med salt.  
 

4. Revner i husene. Hvilke initiativer 
skal vi tage? 

Revner tages op til 5 års gennemgang som 
formodentlig kommer formodentlig 2021 

5. Internet/ Tv-signal. 
Vi har en kontrakt, der udløber med 
udgangen af 2020 med en 
opsigelsesfrist på 6 mdr. Dvs. før 
afdelingsmødet september 2020. 
Skal vi allerede nu lave en 
undersøgelse af hvad vi skal gøre 
når kontrakten udløber. 

Vi lodder stemningen på afdelingsmødet, 
for at høre om hvad vi skal arbejde videre 
med. 

6. Lukkede cykelskure, skal vi 
undersøge priser og steder. 

Vi ser på placering på gårdvandringen. 
Vi overvejer sammen med afdelingsmødet 
om man skal kunne leje en plads. 
Vi tager problemer op med hække på 
gårdvandringen. 

Faste mødepunkter:  



 
  

 

7. Nyhedsbrev – hvornår og hvem. 
 

Ikke aktuelt nu. 

8. Nyt fra bestyrelsens medlemmer 
 

Annette: Loppemarked 11. maj 
Sofie har problemer med røg fra bål å 
landmandens mark. 
Vi henvender os til vores grundejerforening 
angående trafik regulering på Egå 
Mosevej. 

9. Nye beboere 
 

33 C 1. marts 

10. Kommende møder  
Vi gennemgår mødeplanen, og 
sætter nye tidspunkter på der hvor 
det er nødvendigt 
 

3/4 kl 16:30 afbud fra Sofie. 
6/5 kl 16:30 OBS 
19/6 kl 16:30 
7/8 kl 16:30 
 

11. Evt.  
 

 

 
 
 


